
 

 

Jaarverslag Medezeggenschapsraad 2023-2024 

Voorwoord 

Voor u ligt het jaarverslag van de Medezeggenschapsraad (MR) van OJBS De Swoaistee voor 
het schooljaar 2023-2024. In dit verslag lichten we de belangrijkste activiteiten en besluiten 
van het afgelopen jaar toe. Medezeggenschap is er voor en namens leerlingen, ouders en 
personeel. Voor reacties of vragen kunt u contact met ons opnemen via het e-mailadres: 
mr@swoaistee.o2g2.nl  

Met vriendelijke groet, 
Kim Winters (voorzitter) 

 

Algemeen 

De MR van OJBS De Swoaistee heeft als doel bij te dragen aan de kwaliteit van het 
onderwijs. Wij behartigen de belangen van ouders, leerlingen en personeel. We fungeren als 
gesprekspartner en controleorgaan voor de schooldirecteur, met als uitgangspunt de visie en 
missie van de school. 

Leden van de MR:  

 Kim Winters (ouder, voorzitter) 
 Snjez (ouder, secretaris) 
 Sanne (ouder) 
 Hans (ouder) 
 Marit (personeel) 
 Monique (personeel) 
 Dagmar (personeel) 

 

Verkiezingen 

In maart 2024 vonden er verkiezingen plaats wegens de verhuizing van een ouder. Hans is 
gekozen als nieuw MR-lid en vertegenwoordigt de oudergeleding. 

 



 

Vergaderingen 

De MR heeft in het afgelopen jaar zes vergaderingen met de directeur gehouden. We hebben 
ons gericht op diverse onderwerpen, waaronder: 

1. Jaarplan 

Het jaarplan voor 2024-2025 is besproken. De MR heeft geen aanvullingen ingediend. 

2. Schoolgids 

We hebben ingestemd met de schoolgids voor 2024-2025, met het verzoek om tekstuele 
tegenstrijdigheden op te lossen. De MR adviseert om de schoolgids volledig te herschrijven 
om het aanbod en Jenaplanonderwijs beter weer te geven. 

3. Financiën 

 Subsidies: De MR heeft ingestemd met de besteding van de subsidie ‘versterken 
basisvaardigheden’. Dit omvat investeringen in taal en rekenen. 

 Ouderbijdrage: De hoogte van de vrijwillige ouderbijdrage is goedgekeurd, en we 
blijven kritisch op mogelijke tekorten. 

 Budget: Het resterende MR-budget van 2022-2023 (€ 1000,-) is overgeheveld naar de 
oudervereniging voor de schoolreis. 

4. Vakantierooster 

De MR heeft ingestemd met het vakantierooster en de margedagen, met de kanttekening dat 
de verdeling over de weekdagen eerlijker moet.  

5. Personeelszaken 

 Er zijn knelpunten besproken rondom de personele bezetting en de benoeming van de 
conciërge als preventiemedewerker is goedgekeurd. 

 De uitkomsten van het medewerkerstevredenheidsonderzoek zijn gedeeld, en er is 
behoefte aan duidelijkheid over de afvloeiingsregeling. 

6. Verandering schooltijden 

De MR heeft besloten om de huidige schooltijden niet te wijzigen, ondanks de vraag vanuit de 
wijkscholen voor een continurooster. 

7. Gezonde School 

Er zijn gesprekken gevoerd over het snoepbeleid. Kinderen hebben met de directeur 
gesproken over de snoepstrooi-traditie. 

8. Overige schoolzaken 

 Er is een herstelopdracht goedgekeurd na een inspectie. 



 

 Ouderbetrokkenheid blijft een aandachtspunt; we willen ouders meer bij activiteiten 
betrekken. 

 De verbouwing van het dak is dit jaar afgerond. 

 

Contact met de Achterban 

Een ouder van onze school zit in de gemeenschappelijke medezeggenschapsraad (GMR) van 
O2G2 en houdt ons op de hoogte van belangrijke zaken. In de GMR worden onderwerpen 
besproken die de hele scholengemeenschap aangaan, zoals beleid en organisatie. 

 

Conclusie  

De MR blijft zich inzetten voor de belangen van alle betrokkenen en kijkt terug op een jaar 
waarin we belangrijke stappen hebben gezet. We waarderen de betrokkenheid van ouders en 
personeel en moedigen iedereen aan om actief deel te nemen aan de medezeggenschap. 

Met vriendelijke groet, 

 

 
Kim Winters (voorzitter) 
OJBS De Swoaistee 

 


